

Element List	Explanation	توضيح	بند
Announcement Title*	SAL Saudi Logistics Services Co. Announces Addendum to the Agreement Sign-Off with Almajal Service Master Company Providing SAL with Productivity Services at Al-Dammam Station.	إعلان شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن توقيع ملحق عقد مع شركة المجال سيد الخدمات لتقديم الخدمات الإنتاجية بمحطة الدمام.	عنوان الإعلان*
Introduction	SAL Saudi Logistics Services is pleased to announce Addendum to the Agreement Sign-Off with Almajal Service Master Company Providing SAL with Productivity Services at Al-Dammam Station.	يسعد شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية أن تعلن عن توقيع ملحق عقد مع شركة المجال سيد الخدمات لتقديم الخدمات الإنتاجية لشركة سال بمحطة الدمام.	مقدمة
Date of Announcement of the Award*	2025-6-18 Corresponding to 1446- 12-22	1446-12-22 الوافق 18-6-2025	تاريخ اعلان الترسية*
Contract Subject Matter*	Providing Productivity Services at Al-Dammam Station	تقديم الخدمات الإنتاجية بمحطة الدمام.	موضوع العقد*
The Entity with Which the Contract was Signed*	Almajal Service Master Company	شركة المجال سيد الخدمات	الجهة التي تم توقيع العقد معها*
Date of Signing the Contract*	2025-6-18 Corresponding to 1446- 12-22	1446-12-22 الموافق 18-6-2025	تاريخ توقيع العقد *
Contract Value*	9,604,800SAR	9,604,800 ريال سعودي	قيمة العقد*
Contract Details*	Providing productivity cargo services at Al-Dammam Station	تقديم الخدمات الإنتاجية للشحن بمحطة الدمام	تفاصيل العقد*
Contract Duration*	From 2025-6-1 to 2026-5-31 extendable for two years period through signing an Addendum by the Parties.	من 1-6-2025 حتى 31-5-2026 قابله للتمديد لمدة سنتين بموجب ملحق يتم توقيعه من قبل الطرفين.	مدة العقد*
Financial Impact and the Relevant Period*	Estimated costs SAR 9,604,800	تكاليف تقدر بـ 9,604,800 ريال سعودي	الأثر الالي والفترة التي سينعكس عليها*
Related Parties*	Not Applicable	لا يوجد	أطراف ذات علاقة *
Additional Information*	"We would like to inform the esteemed shareholders that the main contract dated 17-5-2020 -is disclosed at SAL prospectus. Furthermore, please be advised that this Addendum was signed on 18-6-2025, and it will be effective from June 1, 2025.	نود إفادة السادة المساهمين بأن العقد الأساسي المؤرخ في 17-5-2020م، قد تم الإفصاح عنه في نشرة إصدار شركة سال. كما إحيطكم علما بأنه بتاريخ 18-6-2025م تم توقيع هذا الملحق، على أن يبدأ سريانه اعتبارا من 1 يونيو 2025م.	معلومات اضافية